

Essential Oil (Singles)

Geranium, Stock No. 3905-3

The rosy, sweet, flowery oil, steam distilled from the flowers, leaves and stocks, is balancing, calming and uplifting. It has antiseptic properties and is widely used in skin care because of its ability to restore balance to oily or dry hair and skin. It is helpful for skin conditions and is gentle enough for sensitive skin. Blending note: Middle.

Mixes well with: Bergamot, Clove Bud, Frankincense, Lavender Fine, Patchouli, Rose Bulgaria, Rosemary, Sandalwood.

NSP companion products: AD-C, BLG-X, Black Cohosh, Capsicum, Cranberry & Buchu, Eight, Women's Formula, FCS II, HTP Power, Fibralgia, **F.E. Formula**, **Golden Salve**, K, MC, LIV-Gd, Passion Flower, RE-X, Zinc with Vitamin C Lozenges, **St. John's Wort**, STR-J.

Did you know?

800 kilos of *Pelargonium graveolens* yields 1 kilo of essential oil of a soft, woody, pale green colour.

NSP Advantage

Pure essential oil. 5 mL

Ingredient: 100% pure *Pelargonium graveolens* oil.

Suggested dilutions: For a 1% dilution, mix 3 drops of Geranium in 1 tablespoon (15 mL) of Massage Oil; for a 2% dilution, mix 7 drops of Geranium in 1 tablespoon (15 mL) of Massage Oil; and for a 4% dilution, mix 15 drops of Geranium in 1 tablespoon (15 mL) of Massage Oil.

1% dilution is for children and the elderly.

2% dilution is for general massage.

4% dilution is for concentrated, local massage.

CAUTION: For external use only. Not for use during pregnancy. Do not use near eyes or mucous membranes. Dilute before applying topically. Keep out of reach of children.

Features & Benefits

Physical Benefits:

- Cellulite (B; C)
- Breast engorgement (B; C; M)
- Hair, dry or oily (S)
- Head lice (S)
- Hemorrhoids (B; C; M)
- Insect repellent (C; M; O)
- Lymphatic congestion (B; M)
- PMS (B; M)

- Skin conditions (B; C; M)
- Shingles (C)

Emotional Benefits:

- Anxiety & tension (B; D; I)
- Depression (B; D; I)
- Mood swings (B; D; I)
- Stress (B; D; I)

Abbreviations of the uses: **B** for bath; **C** for cream, gel or lotion; **CC** for cold compress; **D** for diffusion; **H** for household; **HC** for hot compress; **I** for inhalation; **M** for massage; **O** for outdoors; **S** for shampoo.

Huile essentielle (Single)

Géranium, No de stock 3905-3

Cette huile rosée, douce et fleurie, obtenue par distillation à la vapeur des fleurs, feuilles et souches, est équilibrante, calmante et vivifiante. Elle a des vertus antiseptiques et est très utilisée pour les soins de la peau en raison de son aptitude à rétablir l'équilibre de la peau et des cheveux gras ou secs. Elle est bénéfique pour certains problèmes de peau et suffisamment doux pour les peaux sensibles. Note de tête.

Se mélange bien avec: bergamote, clou de girofle, encens, lavande fine, patchouli, rose de Damas, romarin, bois de santal

Produits NSP associés: AD-C, BLG-X, Actée à grappe noire, Capsicum, Concentré d'airelles & buchu, Huit, Formule pour femmes, FCS II, HTP Power, Fibralgia, Formule F.E., Baume doré, K, MC, LIV-Gd, Passiflore, RE-X, Pastille de zinc et vitamine C, Millepertuis, STR-J.

Saviez-vous que?

800 kilos de *Pelargonium graveolens* donnent 1 kilo d'huile essentielle de couleur vert pâle boisé.

Avantages NSP

Huile essentielle pure. 5 mL

Ingrédient: huile de *Pelargonium graveolens* 100% pure.

Dilutions suggérées: Pour une dilution de 1%, mélanger 3 gouttes de Géranium dans 1 c. à table (15 mL) d'huile pour massage; pour une dilution de 2%, mélanger 7 gouttes de Géranium dans 1 c. à table (15 mL) d'huile pour massage; et pour une dilution de 4%, mélanger 15 gouttes de Géranium dans 1 c. à table (15 mL) d'huile pour massage.

Dilution de 1% pour les enfants et personnes âgées.

Dilution de 2% pour massage général.

Dilution de 4% pour massage concentré localisé.

AVERTISSEMENT: Pour usage externe seulement. Ne pas utiliser avant de s'exposer au soleil ou pendant la grossesse. Garder loin des yeux et des muqueuses. Diluer avant d'appliquer sur la peau. Garder hors de la portée des enfants.

Caractéristiques et Bienfaits

Bienfaits physiques

- Bienfaits physiques:
- Cellulite (B; C)
- Engorgement des seins (B; C; M)
- Cheveux secs ou gras (S)
- Poux (S)
- Hémorroïdes (B; C; M)
- Antimoustiques (C; M; PA)
- Congestion lymphatique (B; M)

- SPM (B; M)
- Problèmes de peau (B; C; M)
- Zona (C)

Bienfaits émotionnels:

- Anxiété & tension (B; D; I)
- Dépression (B; D; I)
- Sautes d'humeur (B; D; I)
- Stress (B; D; I)

Abréviations des applications: **B** pour bain; **C** pour crème, gel ou lotion; **CC** pour compresse chaude; **CF** pour compresse froide; **D** pour diffusion; **I** pour inhalation; **M** pour massage; **PA** pour plein air; **S** pour shampooing; **TM** pour tâches ménagères.